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I. Elnöki bemutatkozás  

Schaffer Rebeka vagyok, másodéves hallgató az ELTE Bárczi Gusztáv 

Gyógypedagógiai Karon értelmileg akadályozottak és szomatopedagógia 

szakirányokon. 

Dél-Alföldön, egy kisvárosban, Baján születtem és ott is végeztem a középiskolát, 

a Szent László ÁMK Gimnáziumában. A gimnáziumi éveim alatt tagja voltam az 

iskolában létrejött Diákönkormányzatnak, amely kereteiben részt vehettem 

iskolai programok lebonyolításában. Úgy gondolom, hogy ez és személyes 

tulajdonságaim ösztönöztek arra, hogy felsőfokú tanulmányaim alatt a közösségi 

élet szerevezésében is részt vegyek. 

A Damjanich utcai Kollégium Diákbizottságának 2016. február óta vagyok tagja. 

Először a kommunikációs referensi posztot vettem át Szalay Dorottyától, így a 

2016. tavaszi szemeszter második felében kommunikációért felelős 

diákbizottsági tagként segítettem a Diákbizottság munkáját, majd az őszi 

Kollégiumi Közgyűlés során az ELTE DUK elnöki posztot Hunya Gréta, az 

alelnöki posztot én vehettem át. 

A Damjanich utcai Kollégium Diákbizottságában szerzett tapasztalataim 

köszönhetően úgy gondolom és remélem, hogy diákbizottsági elnökként, 

különböző témájú és  kollégista igényekhez igazodó programokat hozhatunk létre 

a lakók számára. Fő célom, hogy ezeken a rendezvényeken minél több 

kollégistatársunk vegyen részt, fellendítve ezzel a kollégiumi élet mindennapjait. 

Ennek érdekében fontosnak tartom a Diákbizottsággal való közös és eredményező 

munkát, hiszen ez alapozza meg a közösségi élet megszínesítését. 
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II. Diákbizottság  

Komáromi Cecília-alelnök  

            Komáromi Cecília vagyok, az ELTE Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai 

Kar másodéves hallgatója, logopédia és hallássérültek pedagógiája 

szakirányokon. 1996. szeptember 22-én születtem Székesfehérváron. A 

gimnázium elvégzése után 19 évesen Budapesten, az ELTE-n folytattam 

tanulmányaimat; ekkor lettem a Damjanich utcai Kollégium lakója. 

A közösségi életben való részvétel éveken keresztül végigkísért mind 

tanulmányaim, mind szabadidős tevékenységeim során. Összetartó, remekül 

együttműködő középiskolai osztály tagjaként megtanulhattam, milyen is egy 

közösség hatékony, eredményes munkája. Szabadidőmben, népzenei 

tanulmányaim során egyaránt mindennapos volt az elengedhetetlen 

csoportmunka. 

Diákbizottsági tevékenységem alatt szeretnék az eddigi, és a már itt szerzett 

tapasztalatokból eredményesen gazdálkodni.  Véleményem szerint munkánkat 

leginkább a kihívások lendíthetik előre, hiszen a megoldás nem csak egy 

személyen, hanem mindenkin egyaránt múlik. Egy sokszínű, kreatív ötletekkel 

teli közeg még inkább hatékony tud lenni. Azt gondolom, diákbizottságunk 

pontosan ilyen remek egyéniségekből áll, így hiszem, hogy eredményes időszak 

elé nézünk. 

Szeretném eddigi diákbizottsági munkámat alelnökeként is folytatni. 

Feladatomnak tartanám Schaffer Rebeka elnök, és a diákbizottsági tagok 

munkájának teljes körű segítését. Céljaim közé tartozik az összehangoltság 

feltételeinek megteremtése, a gördülékeny együttműködés elősegítése. 

Véleményem szerint a diákbizottság egyik legfőbb feladata a kollégium lakóival 

való folyamatos kapcsolattartás lenne. Erre kiemelt figyelmet fordítva 
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szeretném, ha ötleteiket és építő jellegű kritikáikat figyelembe véve egy minél 

inkább hatékonyan működő diákbizottság segítené elő a kollégium közösségi 

életének fellendülését.  

Gelecsér Ágnes- Diákbizottsági tag  

Gelencsér Ágnes vagyok, 20 éves egyetemi hallgató. Nagyatádon 

születtem 1996. július 26-án. A Somogy megyei Böhönyén élek családommal. 

Általános iskolába a böhönyei Festetics Pál Általános Iskola és Alapfokú 

Művészeti Iskolába jártam. Már az általános iskolai tanulmányai során is aktívan 

részt vettem a közösségi életben.   

Első osztályos koromtól kezdve tanultam zongorázni, ami megalapozta a zene 

iránti szeretemet. Szerencsére a gimnáziumi éveim során is folytathattam 

zenetanulásomat.  

A középiskolát a hozzánk közeli városban, Kaposváron, a Kaposvári Munkácsy 

Mihály Gimnáziumban végeztem. A mindennapos bejárás ugyan sokszor 

megnehezítette a közösségi életben való részvételemet, ennek ellenére mindig is 

próbáltam aktív tagként részt venni a különböző programokban.  

Jelenleg az Eötvös Loránd Tudományegyetem Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai 

karának vagyok másodéves hallgatója, szomatopedagógia és tanulásban 

akadályozottak pedagógiája szakirányokon. Egyetemi tanulmányimat 2015 

őszén kezdtem meg és ettől az évtől vagyok a Damjanich utcai Kollégium lakója. 

A második félévtől kezdve vagyok tagja a kollégium Diákbizottságának. Célom, 

hogy minél többet tehessek a kollégiumi élet fellendítéséhez, érdekes programok 

szervezésében és lebonyolításában vehessek részt.   
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Kovács Éva - Diákbizottsági tag  

       Kovács Éva vagyok, 21 éves elsőéves gyógypedagógus hallgató az ELTE 

Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Karán.  Marcaliba születtem 1996. június 8-

án. A Somogy megyei Böhönyén élek édesanyámmal, öcsémmel és húgaimmal. 

Általános iskolai tanulmányaimat a helyi Festetics Pál Általános Iskola és 

Alapfokú Művészeti Iskolában végeztem, ahol aktív résztvevője voltam a 

különböző osztályos-, és iskolai rendezvényeknek.  

Középiskolába a közeli kisvárosba, Kaposvárra, a Nagyboldogasszony Római 

Katolikus Gimnáziumba jártam. Az ottani Diákbizottság tagjaként már volt 

lehetőségem csapatban dolgozni és olyan események, programok szervezésében 

részt venni, amik a diákság számára érdekesek, hasznosak és szórakoztatóak 

voltak.  

  Az ELTE Damjanich Utcai Kollégiumának ugyan még csak szeptember óta 

vagyok a lakosa, de ezalatt a félév alatt számos programon részt vettem a 

Diákbizottság szervezésében.  A szerevezők lelkesedése, kreativitása és 

elkötelezett munkája inspirált arra, hogy jelentkezzek a bizottságba és 

munkámmal segítsem a további működését.  

 A diákbizottsági tagság mellett szeretnék pályázni a titkári posztra. Titkárként 

igyekeznék a szervezés mellett az adminisztrációs munkát segíteni a gyűlések 

jegyzőkönyveinek elkészítésével és ez által gördülékenyebbé tenni a 

papírmunkát.  

  A bizottságba való bejutásom esetén, fő célom az lenne, hogy a lakók érdekeit 

képviseljem, segítségükre lehessek bármiben és változatos programokkal 

színesítsem a kollégiumi mindennapjaikat.  

  

  

Pintér Sándor- Diákbizottsági tag   

  



7  

  

           Pintér Sándor vagyok, harmadéves kémia-fizika szakos tanárnövendék, 

valamint szintén harmadik éve érdekképviselő a Damjanich utcai Kollégium 

Diákbizottságában. Az előző félév során a diákbizottsági munkán felül a 

KolHÖK utánpótlásképzésének szervezésében vettem részt és volt fő feladatom. 

Az UPK munkacsoportban a közös alkalmak előkészítésében vettem részt főleg, 

valamint emellett a Dami utánpótlásképzését valósítom meg csoportvezetőként 

helyben. Az eddigi munkát sikeresnek értékelem, ugyanis több akadályt vettünk 

már sikerrel az alacsony létszám ellenére, vagyis a résztvevők véleményem 

szerint sikerrel fogják a képzés végére elsajátítani mindazt, ami elő van írva. 

Többek között megismerkedtek az érdekképviselet alappilléreivel az ADK-ban 

és NFK-ban, utóbbi helyen a kommunikáció fontosságáról és a 

programszervezés lépéseivel is megismerkedhettek. A harmadik közös alkalmon 

pedig alaposabban megismerhették a kollégium kötöttségeit, lehetőségeit. Helyi 

szinten ezt bővítettem ki az alapszabály megismertetésével és a bizottságok 

működésének alapjaival, többek között a Dami alapszabályait is átnéztük, 

valamint összegeztük a jelenlegi rendszer előnyeit és hátrányait. 

A következő félévben újult erővel szeretném folytatni ezt a munkát, még 

rengeteg ötletem van, amit meg szeretnék valósítani. Többek között a kollégium 

lehetőségeinek felmérését, azoknak a kiaknázását. Előfeladatként állított 

akadályok közül a legújabb elég érdekes kihívás elé állított minket, nem kisebb 

a feladatunk, mint egy teljes napos rendezvényt létrehozni, ami véleményem 

szerint pont ezen készségek fejlesztésére is szolgál. Ha a projektünk jól sikerül, 

bízom benne, hogy hosszabb távon hasonló rendezvények szervezésébe is bele 

fogják vetni magukat a leendő „DB-sek”.  

Mind ezek mellett pedig több olyan előadást és foglalkozást is szeretnék 

megvalósítani rövid-, illetve hosszútávon is, ami az ember fejlődését fekteti 

előtérbe, nem feltétlenül a lexikális tudást, ezzel is elősegítve azt, hogy ne csak 

azt hasznosítsuk, amit az egyetemen hallunk vagy tapasztalunk. 
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Bízom benne, hogy a továbbiakban is megszavazzátok a bizalmat, valamint az 

előző félévben számomra is sok tapasztalatot nyújtó időszak után eredményesebb 

munkát tudok a kollégiumban is megvalósítani, nem csak az UPK-n!  

 Singer Vivien- Diákbizottsági tag 

        Singer Vivien vagyok az ELTE Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Karának 

másodéves hallgatója értelmileg akadályozottak és tanulásban akadályozottak 

pedagógiája szakiránypáron. 1996. szeptemberben Körmenden születtem, de 

Pinkamindszenten lakom, ami egy 170 fős kis falu közvetlenül az osztrák határ 

mellett. A faluban -kicsinysége ellenére- pezsgő közösségi élet zajlik, így nagyon 

fontosak számomra a közösségi tevékenységek. 

Az általános iskolát Körmenden végeztem, ahol négy évig tagja voltam az iskola 

diákönkormányzatának. Majd gimnáziumba Szombathelyre jártam, a bejárás 

nehézsége miatt azonban kollégista lettem, ez pedig egy meghatározó pont volt 

az életemben. Megtapasztalhattam, hogy hogyan lehet közösségben 

együttműködni másokkal, illetve, hogy a kortársak szerepe mennyire fontos a 

személyiségünk alakulásában.  

A kollégium diákbizottságának november óta vagyok tagja. Lakóként 

megtapasztaltam, hogy ez a kollégium nagy hangsúlyt fektet a közösség 

építésére, ebben szerettem volna én is részt venni.  

Diákbizottsági tagként fontosnak tartom, hogy a lakók igényihez igazodó 

programokkal színessé tegyük a szürke hétköznapokat. Ezt szerintem 

legfőképpen kulturális programok szervezésével érhetjük el, mert ezekben 

egyszerre van jelen az ismeretszerzés és a szórakozás. A nemrég elkészült 

projektszoba remek lehetőséget biztosít kisebb előadóestek lebonyolítására, 

szeretném, ha az elkövetkezendő hónapokban erre sor kerülne. Továbbá úgy 

gondolom, hogy nem szabad a programokat csupán az épületen belülre 
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korlátozni, fontos, hogy külső helyszíneket (pl. múzeumok) is látogathassanak a 

kollégium lakói. 

Célom, hogy a Diákbizottság munkáját segítve, minél színesebb programokat 

tudjunk a Damjanich Utcai Kollégium lakói számára kínálni.  

 

 Varga Barbara- Diákbizottsági tag 

       Varga Barbara vagyok, az ELTE Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Kar 

másodéves hallgatója, tanulásban akadályozottak pedagógiája és hallássérültek 

pedagógiája szakirányon. Felvidéken, a Vály-völgyében elterülő faluban lakom, 

Kálosán. Gimnáziumi tanulmányaimat a tornaljai Gimnáziumban végeztem, 

ahová 8 évig jártam zeneiskolába énekre és zongorára. A zenei talentumomat 

legtöbbször szolgálatra használom, ugyanis kántor vagyok az otthoni református 

gyülekezetben.   

Nagyon szeretem az olyan tevékenységeket, amelyek kreativitást és türelmet 

igényelnek, illetve amikor valami maradandót alkothatok. Szabadidőmben 

szeretek zenélni, festeni, DIY ékszereket, tárgyakat előállítani, olvasni, a 

barátaimmal időt tölteni.   

A Damjanich utcai kollégiumnak 2015 szeptemberétől vagyok lakója, de 

kezdetben csak külső szemlélőként követtem figyelemmel a Diákbizottság 

munkásságát. Az idei év elején segítettem a beköltözésnél, amely során részese 

lehettem egy remek team-munkának, így úgy döntöttem, hogy szeretnék 

csatlakozni ehhez a nagyszerű csapathoz immár hivatalosan is. Bár még nem 

voltam tagja egyetlen diákbizottságnak sem, a közösségben való együttműködés 

nem áll távol tőlem. Többször vettem részt különböző egyházi ifjúsági 

programok szerevezésében, segítésében, lebonyolításában, ahol rengeteg 

tapasztalatot szerezhettem.  
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A Diákbizottságban szeretnék aktív és hasznos tag lenni, hogy minél jobban 

hozzájárulhassak a kollégiumi közösségi élet fellendítéséhez, valamint 

szeretném, ha a lakók hozzám is bizalommal fordulnának, ha segítségre van 

szükségük.  

 

  

III. Kapcsolatok  

     Úgy gondolom, egy sikeres és eredményben gazdag szervezet egyik 

alappillére a megfelelő kapcsolatok kialakítása, amely segíti a munkát 

gördülékenyebbé tenni. Diákbizottsági elnökként fontos feladatnak tekintem a 

meglévő kapcsolatok ápolását és újak kialakítását. 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat  

Rendkívül fontosnak tartom a hatékony és közös munkát a Kollégiumi 

Hallgatói Önkormányzattal, és tovább szeretném őrizni a kialakult kapcsolatot. 

Remélem, hogy ezek után is eredményesen együtt tudunk majd dolgozni.  

Kollégiumi vezetés - Kollégiumi Szolgáltató Központ (KSZK)   

         Ahhoz, hogy egy diákbizottság eredményesen működjön, feltételen 

szükség van a közös munkára a kollégiumi vezetéssel. Elődjeimnek 

köszönhetően eredményező kapcsoltot sikerült kialakítani kollégiumunk 

osztályvezetőjével, Orosz Bernadettel. Természetesen én is szeretném 

megtartani ezt a kivaló munkakapcsolatot. Előző elnökünkhöz hasonlóan, 

reménykedem benne, hogy idén is sikerül megtartani a heti rendszerességű 

megbeszéléseket, ahol átbeszélhetjük az aktuális információkat, illetve a 

felmerülő problémákat.  
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ELTE Bárczi Gusztáv Gyakorló Általános Iskola és Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény  

         Az ELTE Bárczi Gusztáv Gyakorló Általános Iskola és Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény egy épületben található a kollégiumunkkal, így 

fontosnak tartom az iskolával a kapcsolat kialakítását és ápolását a jövőben is. 

Az összedolgozás elengedhetetlen, hiszen több közös használatú szoba és terem 

is rendelkezésünkre áll, mint például a tornaterem, amit a kollégisták is 

használhatnak. Úgy gondolom, hogy érdemes megtartani ezt a produktív 

kapcsolatot, és remélem, hogy a jövőben is hasznosan együtt tudunk működni az 

intézménnyel. 

Diákbizottság  

           Mint már említettem, a Diákbizottsággal való közös munka mindennek az 

alapja. Nemcsak a hallgatók hivatalosabb ügyeinek lebonyolítása az 

érdekképviselet fő munkája, hanem ezen túl, fontos része a programok, 

események szervezése a kollégiumban, amelyeknek lényege, hogy minél több 

hallgató vegyen részt ezeken az eseményeken. 

Ezeken kívül rendkívül fontos az első-és felsőéves kollégiumi jelentkezések 

során a kérvények véleményezése. Úgy gondolom, hogy a tavalyi évben 

kialakított közös véleményezések hatékony eredményeket szültek, így idén is 

szeretném megtartani ezt a jó „szokást”. 

Az Diákbizottság fogadási ideje is megmarad ebben a félévben is, így bármikor 

felkereshetik a kollégisták a Diákbizottsági tagokat időszerű kérdéseikkel, 

problémáikkal. 

Az előző félévekben szoros és barátságos kapcsolatok alakultak ki a 

Diákbizottsági tagok között, amelyet szintén fent szeretnék tartani, hiszen csak 

akkor lesz jó a közös munka, ha a megértés és a barátságosság alapjain áll. Ebben 

a félévben szeretnék egy projekt-napot szervezni a Diákbizottság számára, hogy 
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még több és mélyebb ismereteket sajátíthassunk el, főleg a diákbizottság, illetve 

KolHÖK munkájával kapcsolatban. 

 

IV. Program  

Közösség  

           A közösségi élet rendkívül befolyásolja egy kollégium mindennapjait. 

Ezeknek a közösségi programoknak a szervezése a Diákbizottság fő feladata. 

A Damjanich utcai Kollégium programjai főleg a kultúra köré 

csoportosíthatók. 

Az elmúlt félévekben több kirándulást is szerveztünk a kollégisták számára, 

sokak tetszését elnyerte az állatkerti-látogatás, amelyet a tavasz közeledtével 

ismét napirendre tudjuk hozni. Ezen kívül szeretnék több színházi és múzeumi 

látogatást is besűríteni a programok közé. 

A kollégiumban megrendezett események között, szeretnénk még 

hagyományosabbá tenni a filmes-esteket. Úgy gondoltuk, hogy bizonyos 

tematikák alapján kerülnének vászonra a filmek, amelyeket a kollégisták, igény 

szerint alakíthatnak. 

Az ünnepek alkalmával többször volt lehetőségünk egy kreatív-est 

szervezésére, Húsvétkor ajtódíszt, Advent időszakában pedig koszorút 

készíthettek a hallgatók. Az elkövetkező félévekben is szeretnénk tartani 

magunkat ehhez a kialakult szokásokhoz, és új, különböző témájú programok 

szervezése lesz a célunk. Rég óta tervünk egy ékszerkészítő-est, ahol a 

kollégisták igény szerint, gyűrűt, nyakláncot, esetleg fülbevalót készíthetnek 

maguknak olcsó és egyszerű módon. 

Remélem, hogy a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Kar Hallgatói 

Önkormányzatával együtt dolgozva az idei félvben is megrendezésre kerülhet 
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a Puncs nevű rendezvény, amely nagy népszerűségnek örvend a kollégisták 

körében. 

Az őszi félévben sikert aratott a „Dami-estek” nevezetű programsorozat, amely 

keretében a frissen beköltözött kollégisták számára ismerkedő és csapatépítő 

játékokat és feladatokat adtunk. Ez fontos, mert nem csak az elsősöknek segít 

beilleszkedni, a felsőévesek is szórakozhatnak egy kicsit. Egyik tervünk, hogy 

a „Dami-estek” folytatódjanak és „Dami-estek II.” néven az őszi félévben ismét 

megszervezhessük. 

Prioritást élvez a mai világban, így a kollégiumunkban is a környezetvédelem. 

Szeretnék egy átfogóbb rendszert kialakítani a szelektív hulladékgyűjtés terén, 

amelynek keretében minden lakóegység számára elérhető lenne egy fém-, 

műanyag-, papír-, üveghulladékgyűjtő. Ezen kívül megoldást is szeretnék 

találni a használt olaj eltávolításának ügyében.  

Tudomány  

        A kollégiumban ismét egy ingyenes nyelvoktatás indulását tervezzük, 

amelyet a kollégium lakói önkéntesen végeznek. Erre kiváló helyszínül szolgál 

a nemrég elkészült projekt-szoba, amit a kollégium minden lakója igénybe vehet, 

és amely színtere lehet különböző témája eseményeknek. 

A nyelvórákon kívül több, tudományosabb témájú előadó-estet is tervezünk a 

kollégisták számára, amelyek nem csak a Diákbizottság szervezésében 

valósulhatnának meg, hanem akár a lakók által tartott előadások is készülhetnek. 

Sport 

           A kollégiumunkban a 2016/2017-es évtől ingyenes edzések vannak, 

amely idén is folytatódott. Hétfőnként jógára, szerdánként pedig zumba 

edzésekre látogathatnak le a hallgatók. Remélem, hogy ezt a lehetőséget 

kihasználva, még sokáig élvezhetjük a mozgás örömét a kollégiumban. 
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Szolgáltatási portfólió  

         A kollégiumunk számára kiépült egy online ügyintéző rendszer, amely 

rengeteg időt spórolhat meg a számunkra ebben a rohanó világban. Ezen a 

rendszeren keresztül tudtak az első-, illetve a felsőévesek szobát foglalni. A félév 

során ide kerültek a hibabejelentések és az eseménybejelentők is. Ez lényegesen 

megkönnyíti mind a kollégiumi osztályvezető, a gondokság és Diákbizottság 

munkáját. 

Az elmúlt félévek során elkészült a kollégium honlapja is, amely számos 

információval segíti az elsőéveseket a megfelelő kollégium kiválasztásában. 

Időközben újdonságok léptek érvénybe, így tervezzük a honlap frissítését a 

következő félévben. 

    

 

 

V.  Jövőkép  

        A Diákbizottsággal továbbra is elszántan és szorgosan szeretnénk 

dolgozni. Célom, hogy a Diákbizottság kiépítettségét megtartsam, így mindent 

megteszek annak érdekében, hogy megmaradjon az érdekképviseleti munkánk 

jelentősége ezután is. 

Szeretném kérni a Közgyűlés megtisztelő bizalmát és támogatását! 
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Schaffer Rebeka 
Budapest, 2017.02.23.    
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Diákbizottság  

  


